

ကျောက်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဟင်္သာတခရိုင် ၊ ဟင်္သာတ မြို့နယ် လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက် မေးခွန်းအားဖြင့်

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူအုပ်စုများဆိုင်ရာ အချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁။ လက်လှမ်းမီကျောက်ရှိခိုင်းမှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)

၁။	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ဆိုင်ကယ်၊ စက်ပျော၊ စော်လာဂျီစီသည်) ဖြင့် ဆွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် မြို့ မည်မျှဝေးပါသလဲ	မီနစ် ၆၀ အတွင်း	၂နာရီ - ၃နာရီ	၄နာရီ - ၆နာရီ	၇နာရီ - ၁၂နာရီ	ဆယ်စုံပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံးရွာများ - ကိုင်းချောင်းအုပ်စု - ကုန်းကြီးအုပ်စု	၂၀ မီနစ် ၂၀ မီနစ်	-			
	မြို့နှင့် အနီးဆုံးရွာများ - မြို့ပေါ် ၂၂၁၁ ရပ်ကွက်၊ အင်းဝဝယ်၊ လယ်တော်၊ ကံလှ၊ တောင်လုံးစု၊ စစ်၊ ကုန်း၊ သံကြိုးတန်း၊ သပြေပင် တိုက်နယ် - နိဗ္ဗာန် - နတ်မော် - ကျိုတုံး - အင်းဝဝယ် - စာလှေပွင့် - နူးပား - ရပ်ကွက် ၂၂					

၁.၁။ လက်လျမ်း မီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)

<p>ခက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ ခက်လျှော်၊ ထောင်ယာဉ်၊ စသည့်ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဖြိုမည် မှု ဝေးပါသလဲ။</p>	<p>မိနစ် ၆၀-၈၀တွင်</p>	<p>၂နာရီ-၃နာရီ</p>	<p>၄နာရီ-၆နာရီ</p>	<p>၇နာရီ-၁၂နာရီ</p>	<p>စာလုံးပေါက်</p>
<p>ဖြိုနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ - ရွာခဲ၊ ဆိပ်ကြီး၊ အင်း ဝါလူ၊ ဆင်ကောင်း၊ တောင်ကလုံ၊ ယယ်တီကုံး၊ ဝိပောက် ကုန်း၊ ပေါက်တန်းကြီး၊ ပေါက်တန်းလေး၊ အပိုင်းကျေး စု၊ အိုင်၊ ဆောက်၊ မရမ်းချို၊ စည်ဝေကုန်း၊ သာဒီကွင်း၊ သင်္ဘန်းကုန်း၊ မဒေါ့တလှုပ်ကုန်း၊ သမုဒ္ဒရိုး၊ ဟံသာယာ စရိုးသောင်၊ အင်းကြီး၊ သဏ္ဍပင်ပြင်၊</p> <p>တိုက်နယ် - ခြင်္သေ့ - ဓမ္မီတိုက်နယ် - ယုန်းသလင်း - ရွာခဲ</p>		<p>၂နာရီ-၃နာရီ</p>			

၂။	<p>မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ ဖြိုခွဲသွားသော အဓိက ကျန်းမာရေး(သို့) ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ဥပမာအားဖြင့် စာတိုင်များနှင့် ဖော်ပြပါ အကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ် / အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ။ ပိတ်တတ် / အသုံးပြုမရသည့် အကြောင်းများ အပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များနှင့် ရွာအမည်များကို ဖော်ပြပါ။</p>	<p>ဖိုးသည်ထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး၊ ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း၊ စသည့်</p>	<p>လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု ပဋိပက္ခ</p>	<p>အခြေခံအဆောက်အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း</p>	<p>အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)</p>	<p>အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)</p>
		<p>ခြင်ဘို့၊ အိပ်ပျက်၊ ပိကြီးကျန်း၊ လိပ်ချောင်း၊ အင်္ဂါရမ်း၊ သက္ကယ်ပြင်</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>ကင်း၊ ပခန်း၊ ကနောင်စာ၊ ညောင်ပင်ရွာ၊ နှင်းအခြား ကျေးရွာအုပ်စုများတွင် အခြေခံအဆောက်အအုံကောင်းမွန်မှုမှာ အတိအကျဖော်ပြ၍မရပါ။</p>		

ခု စက်တပ် ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်ပျော၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာ ဖြစ် ကျေးဇူးတင်စွာ စုစည်း အနီးဆုံး ကျန်းမာရေး ဌာန နှင့် မဆိုင် မှုဝေးပါ သည်။
 ကျန်းမာရေး ဌာန နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ - ^{ကျေးဇူး} ကျန်းမာရေး ဌာန နှင့် များသည် ကျေးဇူး တစ်ခုစုတွင် (၁) ခု ရှိပါသည်။

မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ - ၆ နာရီ	၇ နာရီ - ၉ နာရီ	ညလုံး ပေါက်
-----------------	-----------------	-----------------	-----------------	-------------

ကျန်းမာရေး ဌာန နှင့် အဝေးဆုံး ရွာများ -

ကျန်းမာရေး ဌာန နှင့် များ သည် ကျေးဇူး တစ်ခုစုတွင် (၁) ခု ရှိပါသည်။

၁-၂။ အထွေထွေ ဖျဉ်းရေဆိုင်ရာ အချက်အလက် ယေဘုယျလေ့လာချက်

စုစုပေါင်း ဖျဉ်းရေ		တိုင်းရင်းသား		ဘာသာစကား(များ)		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	
၁၆၅၅၉၉	၁၈၄၂၇၈	ဗမာ	ကရင် ရှင် စာရယ် အိန္ဒိယ	ဗမာ	ကရင်	လယ်၊ ခြံ၊ မွေးမြူရေး၊ ကိုင်း၊ အရောင်း၊ အဝယ်၊ ပန်းဂုံ၊ ချေးစား၊ ဝန်ထမ်း၊ ကျပ်စား

၁-၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့် ဖျဉ်းရေဆိုင်ရာ အချက်အလက် ယေဘုယျလေ့လာချက်

- မြို့နယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်း မည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်း ရပ်ရွာ အရေအတွက်၌ အောက်ပါ ထိခိုက်လွယ်သည့် လက္ခဏာ တစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။
- ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စု အမည် များကို စာရင်းဖြည့်ပါ။

ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အလွှာအစေး)	ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုပဋိပက္ခ၊ ရပ်ရွာလူထု အာရုံစိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင် သော ပဋိပက္ခ သဘင်)	ဧရာဝတီ၊ ဇွန်၊ ၁၉၆၅ ခု၊ ပြောင်းရခြင်း	ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးနှင့် ယုံကြည်ရေး
မြေပြန်၊ မြစ်ချောင်းပေါ်များ၊ ရေကြီးရေညှိ	မရှိပါ	အိပ်ပျက်၊ ခြင်္သေ့	ရာဘီဥစ္စာ အခြေအနေ ပေါ်မူတည် ပါသည်။

ရွှေ့ပြောင်း သွားလာနေထိုင်မှု	ပျံ့နှံ့ခြင်း (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)	အမျိုးသမီး : စာတတ်မြောက်မှု၊ ပညာရေး	ဆင်းရဲ ခွမ်းပါးမှု
-	-	-	စာတတ်မြောက်ခြင်း မရှိပါ
စင်.ပွန်း မရှိသူအမျိုးသမီး	မိဘမဲ့များ	မသန်စွမ်း	အခြားစေတနာပြုပါ
၂၀% (ခန့်. ပွန်း)	-	၀.၆% ၂၃၇ ဦး	-

အခန်း (၂)။ MCCI အစီအစဉ် နှင့် ဘေးခွင့် များအား လက် ဖျမ်း မီ ရရှိရေး နှင့် အဟန့်အတား ဖြစ်စေသည့် အရာများကို ဆန်းစစ် ခြင်း

	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/သင်တန်းများ	လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များ
တိုင်းရင်းသား လူနုနုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား	အခက်အခဲမရှိပါ	Ph အသုံးပြုသူနည်း ၏ လက် ရောက် ပေးအပ် မှုအဆင် ပြေမည်	ကြိုတင် ချိတ်ဆက် ပြောကြား ရမည်ဖြစ် သည်။	- ဖုန်းအသုံး မပြုသူများ အား လက်ရောက်ပေး အပ်ရမည်ဖြစ်သည်။ - ကြိုတင် ချိတ်ဆက် ပြောကြား ပေးရန်
စာတတ် ဖြောက်မှု	အခက်အခဲမရှိပါ	Ph အသုံးပြုသူနည်း လက်ရောက် ပေးအပ် ရန်လိုအပ်	ကြိုတင် ချိတ်ဆက် ပြောကြား ရမည်ဖြစ် သည်။ အသိပညာ နည်းပညာကို သေချာစွာ ပြုလုပ်ရမည်ဖြစ်သည်။	- လက်ရောက်ပေး အပ်ရန်။ - CoSS သင်တန်းပြု လုပ်ရန်ကြိုတင် ချိတ်ဆက် ရန်။
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင် အလုပ်လုပ်သူ	ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင် အလုပ်လုပ်သူ များသည် စာရင်းကောက်ချိန် တွင် နေရပ်တွင် မရှိသောကြောင့် စာရင်းတွင် မပါဝင် နိုင်ခြင်း	စာရင်းကောက်ချိန် မရှိသော ကြောင့် ထောက်ပံ့ကြေး မရရှိ ခြင်း။	CoSS သင်တန်း ပြုလုပ် ရာတွင် အလုပ်ခွင့်တွင် ရှိနေခြင်း (၀၇) သင်တန်းပေး ချိန်တွင် မရှိခြင်း	- အသိပညာပေးမှု ကို ထိရောက်စွာ ပြုလုပ်ရန်
နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ	-	-	-	- စာရင်းကောက်ယူ သူမှ ကျန်စေရင် ကောက်ယူရန်
ရပ်ကွက် / ကျေးရွာမှ စေလွှတ်သည့် နေ့ရပ် နှင့် နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင် စုများ	- ရပ်ကျေး စာရင်း မှစာရင်း ကောက်ချိန်တွင် အုပ်စုတွင်း ဆွား ရောက် ကောက်ယူရန်	လက်ရောက်ပေးအပ်ခြင်း	- CoSS သင်တန်းဝင် ရောက်ရန် အခက်အခဲရှိ	- ဆွား ရောက်၍ CoSS သင်တန်း ပေးရန် - ကျန်းမာရေးအစီ ပညာပေးမှု
ပျို့စာ ခွမ်းပါး သည့် ဖိစားမှုများ	ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု မပြု လုပ်နိုင်ချိန် (ANC မရှိ) သဖြင့် စာရင်းသွင်းပါဝင် မှု မရရှိခြင်း	စာရင်းသွင်းခြင်းတွင် မပါဝင် နိုင်၍ ထောက်ပံ့ကြေးမရရှိ ခြင်း	- စားဝတ်နေရေး အတွက် အလုပ်လုပ်ရခြင်း (COSS မတက်နိုင်)	စောင့်ရှောက်မှု ခံ ယူရန် ပညာပေး

	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ
ခင်ပွန်း မရှိသူ အမျိုးသမီး	မရှိပါ	မရှိပါ	မရှိပါ	
မိဘမဲ့များ	-	-	-	
မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိ သည့် မိသားစုများ	အမြင်အာရုံ ချိုးတဲ့ သူ မှ စာရင်းသွင်း ရာတွင် အစာ ပြုပါစေချင် (ဖာခီအာ)	ဖက်ရောက်လေးအပ် မှ သာ အစာပြုပါမည်။	ကြိုတင် ချိတ် ဆက်၍ နေ့စဉ်ကျ နှင့် ပြောဆိုမှု သာ အစာပြုမည်။	

(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်

အမည်။	ဒေါ် မေ မြတ်သွယ်
ရာထူး။	လူမှုဝန်ထမ်း - ၄
လက်မှတ်။	May
နေ့စွဲ။	• • ၂၀၂၀

ဟင်္သာတမြို့နယ် ၊ မြို့နယ်အဆင့် ဂျပန်လူမှု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြခွဲခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ ၊ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်

ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် လုပ်ငန်း အစီအစဉ်

အဓိက ချဉ်း ကပ်မှု နည်း လမ်းများ	လုပ်ငန်းဆောင် တာ	ဦးတည်သတ် မှတ်ထားသူ များ	ကာလ	အချိန်	တည်နေရာ	(တက်ဝင်သူ ပုဂ္ဂိုလ်	(ဆက်သွယ် ရန်ပုဂ္ဂိုလ်)	ဘာသာ စကား	ပစ္စည်းများ	ခန့်မှန်း ကုန် ကျစရိတ် ၊ ဘတ်ဂျက်
<p>ဆောက်လုပ်ကြေး အား အိမ်တိုင် ရာ ရောက် (အိမ်) ပျက်စီးပြီး ပေးရန် ၊ - ကျန်းမာရေး ဆေး ရောဂါ သေချာ ခံယူစေရန်</p> <p>အချက်အလက် ပြေငြိမ်မှုများ ဖြန့်လှည့် ကောက် ယူရန်</p>	<p>အကျိုးခံစားခွင့်ရှိ သူများ မကျန်ခဲ့ အောင်စာချာစာ ရင်းကောက်ယူရန်</p> <p>- ဆေးကြော ဆေး (အိမ်) အရောက် - ပုန်းအောင်း မြို့သူများ - ဦးတီးခွဲ ပါသည့် မိသားစုများ</p> <p>- GAD or VCSW အကျိုးခံစား ခွင့် ရှိသူများ</p>	<p>၂၀၂၀ခုနှစ် ဩဂုတ်လ နောက်ပိုင်း</p>	<p>၂၀၂၀ခုနှစ် ဩဂုတ်လ နောက်ပိုင်း</p>	<p>အကျိုးခံစား ခွင့် ရှိသူ များ အား လုံး လာ နိုင် သော အချိန်</p>	<p>အုပ်ချုပ်ရေး မှူးရုံး (သို့) ၊ ရပ်(သို့) ၊ ဆေးခန်း(သို့) ၊ ဘုန်းကြီးစ ကျောင်း (သို့) သွားလာ အဆင်ပြေ သောနေရာ</p>	<p>VCSW (သို့) ၊ V-SPC အဖွဲ့ဝင်များ</p>	<p>အကျိုးခံစား ခွင့် ရှိသူများ (၀၇) ၊ ကိုယ်စားလှယ် များ</p>	<p>ဗမာ</p>	<p>နားလည် လွယ်ကူသော စကားဖြင့် ပြောခြင်း ၊ ဗီဒီယို ၊ လက် ကမ်းစာအုပ်</p>	<p>ခန့်မှန်း ကုန်ကျ စရိတ်အား ခန့်မှန်း တွက်ချက် ၍ မရပါ</p>

(DSW) မှ ဖြစ်ပွားမှု

အမည်	ဒေါ် မေမြတ်သွယ်
အရပ်	ပုသိမ် - ၄
လက်မှတ်	May
နေ့စွဲ	၂၀. ၈. ၂၀၂၀.